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Mijn opmerkingen in rood hieronder

Vriendelijke groet, Saludo kordial, Best regards,

BE
Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Van: EERRNEAETR el ) JERE @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 05:09

ps

08JE @minvws.nl>; JE @minvws.nl>
CC: Eh) a @zorgverzekeringskantoor.nl>

Onderwerp: RE: Email BEES

Het klinkt nu af en toe alsof we pas net begonnen zijn, wat niet het geval is. Ik zou de tekst dus meer zo insteken:

Naar aanleiding van je eerdere vraag of we voldoende aangehaakt zijn bij de vaccinatie-uitrol hierbij een korte update:

- ZICN staat sinds augustus in nauw contact met de Covid programmadirectie en het RIVM.

- Er zijn vaste contactpersonen bij de Covid directie en [IEEEen er zijn bij het RIVM collega’s die

specifiek belast zijn met de uitrol op de BES en de CAS.

- Er is structureel overleg met de CAS en BES waar de Covid directie en RIVM aanschuiven.

- Vorige week hebben we[ERlaten aanschuiven bij het crisisoverleg met de staatssecretaris om er voor te zorgen dat processen

niet langs mekaar heen lopen.
- Vorige week is er ook een speciaal 4 landenoverleg met de ministers van Curacao, Aruba en Sint Maarten geweest. Aanleiding was

het verschijnen van het GR advies over de CAS. Ook isBE -- ngeschoven en het RIVM team samen met de voorzitter van de

Gezondheidsraad om alle vragen van de Ministers te kunnen beantwoorden.

- Er is een position paper geschreven en vastgesteld waarbij de verantwoordelijkheden van VWS (covid directie en ZJCN), RIVM en

de eilanden zijn beschreven.

- Alle eilanden (behalve Bonaire — volgt morgen) hebben uitvoeringsplannen aangeleverd. Deze uitvoeringsplannen worden

momenteel door het RIVM getoetst.
- RIVM heeft koel en vries apparatuur besteld voor de eilanden en als alles volgens de planning verloopt wordt die begin januari

geleverd.

Kortom, de machinerie loopt en loopt goed. Hierbij is het net als in Nederland schakelen met nogal wat onzekere factoren en is in

Nederland ook nog lang niet alles technisch op orde voor zover nu mogelijk. Wat deze week wel moet gebeuren is het voeren een

gesprek wat de tijdlijn is voor daadwerkelijke levering. Tot nu toe worden de gesprekken en de voorbereidingen heel erg vanuit de

techniek gevoerd. lk denk dat we deze week ook het gesprek moeten voeren over het tijdstip van de eerste leveringen waarbij we

een ambitie formuleren. Als je de discussie blijft voeren langs de lijn van: eerst moet alles op orde zijn, dan pas kunnen we leveren,

dan blijft het gissen naar wanneer dat dan gaat gebeuren. Net als in Nederland komt de vraag op de eilanden steeds meer in beeld:

ja, maar wanneer dan? Ik denk dat we nu in de fase komen dat we parallel aan de technische voorbereiding op politiek niveau een

aantal keuzes moeten maken over welke vaccins wanneer geleverd gaan worden voor de eilanden. Als we dat doen kunnen we

ook de druk op voeren dat de eilanden voor een bepaalde datum de zaken ter plaatse geregeld hebben.

Wat denken jullie?

Groet,
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5.1.2e

Ik dacht aan iets dergelijks met CC aan de coviddirectic JIEKETN ERE vul aan/ corrigeer svp.

BesJERE

Naar aanleiding van je eerdere vraag of we voldoende aangehaakt zijn bij de vaccimatieuitrol hierbij een korte update:

- sinds enige tijd staat ZJCN in nauw contact met de Covid programmadirectie en het RIVM.

- Er zijn vaste contactpersonen bij de Covid directieBEE IEE «IEE en er zijn bij het RIVM

collega’s die belast zijn met de uitrol op de BES en de CAS.

- Er 1s inmiddels structureel overleg met de CAS en BES waar de Covid directie en RIVM aanschuiven.

- Vorige week hebben we laten aanschuiven bij het crisisoverleg met de staatssecretaris om er voor te zorgen dat

processen niet langs mekaar heen lopen.
- Vorige week is er ook een speciaal 4 landenoverleg met de ministers van Curacao, Aruba en Sint Maarten gehad.

Aanleiding was het verschijnen van het GR advies over de CAS. Ook is Taco aangeschoven en het RIVM team om alle

vragen van de Ministers te kunnen beantwoorden.

- Er is een position paper geschreven en vastgesteld waarbij de rollen van VWS (covid directie en ZJCN), RIVM en de

eilanden vast te stellen.

- Alle eilanden moeten (concept) wtvoeringsplannen aanleveren (hebben ze gedaan, behalve Bonaire - volgt woensdag)
die door het RIVM getoetst worden.
- RIVM heeft koelapparatuur besteld voor de eilanden en als alles goed loopt wordt die begin januan geleverd.

Kortom. de machinerie begint te lopen. Hierbij is het net als in Nederland schakelen met nogal wat onzekere factoren.

Wat deze week wel moet gebeuren is het voeren een gesprek wat de de tijdlijn 1s voor daadwerkelijke levering. Tot nu toe

worden de gesprekken en de voorbereidingen heel erg vanuit de techniek gevoerd. Ik denk dat we deze week ook het

gesprek moeten voeren over het tijdstip van de eerste leveringen waarbij we een ambitie fonnuleren. Als je de discussie

blijft voeren langs de lijn van: eerst moet alles op orde zijn, dan pas kunnen we leveren, dan blijft het gissen naar wanneer
dat dan gaat gebeuren. Net als in Nederland komt de vraag op de eilanden steeds meer in beeld: ja, maar wanneer dan? Ik

denk dat we nu in de fase komen dat we paralel aan de technische voorbereiding op politiek niveau een aantal keuzes

moeten maken over welke vaccins wanneer geleverd gaan worden voor de eilanden. Als we dat doen kunnen we ook de

druk op voeren dat de eilanden voor een bepaalde datum de zaken ter plaatse geregeld hebben.

Ik stel voor dat ik met EME deze week overleg hierover heb en dat we vandaar uit de Minister en staatssecretaris

informeren.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work


